
  Kreds Sydøstjylland 

 

Referat af ordinær generalforsamling, Parkinson-foreningen, Sydøstjyllands Kreds 

Søndag den 16. marts 2025 i Bygningen, Vejle 

 

Dagsorden ifølge vedtægter 

1. Valg af dirigent.  

Landsformand René la Cour Sell blev valgt. René konstaterede, at generalforsamlingen var varslet i 

henhold til vedtægter og fuldt beslutningsdygtig. 

 

2. Valg af Referent. Sekretær og suppleant i kredsbestyrelsen Kaare Holst blev valgt. 

 

3. Kredsformandens beretning ved Karen Lykkegaard. 

Karen gjorde kronologisk rede for årets aktiviteter på kredsplan med angivelse af antal deltagere.  

Der har været et højt aktivitetsniveau i klubberne. 

Kredsen har nu 484 medlemmer. Det betyder en tilgang på 61 i årets løb.  

Beretningen blev taget til efterretning med applaus. 

 

4. Fremlæggelse af revideret årsregnskab for 2024 ved kasserer, Kim Brosan. (Se bilag 1). 

Årsregnskabet blev godkendt. 

 

5. Nyt fra Parkinsonforeningen v/René la Cour Sell, Landsformand. (Se bilag 2). 

René præsenterede sig selv og fortalte derefter om landsforeningens indsatsområder i strategiplan 

for perioden 2025-2027. 

 

6. Indkomne forslag.  

a. Forslag om, at kredsbestyrelsen udvides fra fem til syv medlemmer. 

Forslaget blev vedtaget. 

 

7. Valg af kredsformand for to år. 

Karen Lykkegaard modtog ikke genvalg. Som ny formand blev Hanne Lindstrøm Jakobsen valgt. 
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8. Valg af to medlemmer til kredsbestyrelsen. 

a.  Kim Brosan blev genvalgt for to år. 

b. Lone Bock Hansen for to år. 

(Idet generalforsamlingen under pkt. 5.a. havde besluttet at udvide kredsbestyrelsen med to 

medlemmer, skulle der vælges endnu to bestyrelsesmedlemmer) 

c. Klubformand i Vejle, Alice Voetmann blev valgt for to år. 

d. Hidtidig bestyrelsessuppleant Kaare Holst blev valgt for et år. 

e. (Idet generalforsamlingen under pkt. 7 valgte Hanne Lindstrøm Jakobsen som 

kredsformand, skulle der vælges endnu et bestyrelsesmedlem) 

Det lykkedes ikke at finde det sidste bestyrelsesmedlem. Generalforsamlingen 

bemyndigede den nye bestyrelse til at supplere sig selv med et nyt bestyrelsesmedlem, når 

lejligheden byder sig. 

 

9. Valg af to suppleanter til kredsbestyrelsen. 

Det lykkedes ikke at finde suppleanter. Generalforsamlingen bemyndigede den nye 

bestyrelse til at supplere sig selv med nye suppleanter, når lejligheden byder sig. 

 

10. Valg af intern revisor for to år.  

Jens Vemmelund blev valgt. 

 

11. Valg af revisorsuppleant.  

Leif blev Børsen blev valgt. 

 

12. Indkomne forslag 

Der var ingen yderligere indkomne forslag. 

 

 

Horsens den 28. marts 2025 

Kaare Holst 


